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Zápisnica 

zo 7.riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 19.10.2023 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

Prítomní poslanci: Ing. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka,                         

Mgr. Kristína Sendeková 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Mihalíková - hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť:  T. Hudák, Ľ. Mlynár Grichová, Matej Smorada – KA VVS,                                         

                     Andrea Hildebrand – KA VVS  

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod privítal všetkých prítomných v sále kultúrneho domu             

a otvoril 7. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva. Na začiatok starosta obce potvrdil,                

že zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných poslancov 

uznášaniaschopné. Počet prítomných poslancov je 4 z celkového počtu 5. 

 

Starosta obce určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tiež zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia zápisnice:                  Milena Hrubiznová, Mgr. Kristína Sendeková 

Návrhová a mandátová komisia:  Ing. Martin Goč-Matis, Štefan Kučečka 

Zapisovateľka:                             Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie: 

Za:            4   (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 7. zasadnutia OZ, ktorý bol vopred zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Nebol pridaný žiadny bod na doplnenie. 
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PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Vystúpenie zástupcu Klubu akcionárov VVS – dlhopisový program 

6. Zmluva o poskytnutí dotácie Program obnovy dediny 2023 

7. Výročná správa obce za rok 2022 

8. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

9. Žiadosť o dotáciu z EF – Kanalizácia a ČOV 

10. Žiadosť o dotáciu z EF – Zvyšovanie energetickej účinnosti AB 

11. Darčekové poukážky pre seniorov 

12. Použitie rezervného fondu 

13. Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

14. Informácia starostu obce 

15. Rôzne 

16. Návrh na uznesenie 

17. Záver 

 

Hlasovanie: 
Za:           4    (Ing. Goč-Matis,  Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva predložený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4: 

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 25.7.2023 a prijali sa na ňom 

uznesenia č. 42/2023 až č. 46/2023. 

 

 Uznesenie 42/2023 

- Program 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva doplnený o jeden bod ako bod č. 9, a to: 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 –  schválené – splnené 

 

 Uznesenie 43/2023     

- Plán činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2023.-  schválené – splnené 

 

 Uznesenie 44/2023 

- Zmluva o poskytnutí dotácie od Prešovského samosprávneho kraja na projekt                    

,,Vybavenie kuchyne v kultúrnom dome“. Spolufinancovanie do 1 500,- €                       - 

schválené – splnené 

 

 Uznesenie 45/2023 

- Dohoda o ukončení zmluvy o dielo č. 023-2008-VS s firmou Schott, s.r.o., Bardejovská 

Nová Ves, na projekt ,,Kanalizácia a ČOV v obci Stebník“ – schválené – splnené 
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 Uznesenie 46/2023 

- Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 – schválené – splnené 

 

Ostatné body uznesení z 25.7.2023 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení                     č. 

42/2022– č. 46/2022 z predchádzajúceho OZ. 

 

K bodu 5: 

 

Vystúpenie zástupcu Klubu akcionárov VVS – dlhopisový program 

 

Starosta obce privítal v sále hostí z Klubu akcionárov, VVS a.s., Košice, a to p. Andreu Hildebrand 

a p. Mateja  Smoradu. Prišli podrobnejšie porozprávať o dlhopisovom programe a o novinkách 

z portfólia VVS. Do tohto programu môže vstúpiť aj obec Stebník, keďže  je akcionárom a vlastní 

2204 akcií. Podiel na základnom imaní je 0,03 %.  

Základnou otázkou bolo, prečo sa až teraz rozhodli obciam pravidelne vyplácať dividendy. Pán 

Smorada odpovedal, že za posledných 20 rokov boli vyplatené tak 5 až 6x, čo sa akcionárom 

nepáčilo, ale VVS nebola schopná vyplácať. Aj na základe ich internej situácie sa viacerí spojili 

a založili Klub akcionárov (KA) s podporou Národnej banky Slovenska a Slovenskej sporiteľne, 

ktorá je ich poradcom.  

V praxi by to znamenalo vymeniť terajší cenný papier za nový cenný papier, výkupná cena je 

13,28 € za akciu. Ročne vyplatená suma pre našu obec by bola 1 755,35 € v hrubom, zrážková daň 

právnickej osoby je 19%. Obec platila poplatok v Slovenskej sporiteľni za akcie v depozitári 

s ročným poplatkom 100 € z objemu upísaných dlhopisov. Preto chcú z KA podať podnet                

na Vládu SR, aby nastalo oslobodenie od dane.  

Nie je podmienkou, aby si obec vytvorila majetkový účet. Naposledy boli vyplatené dividendy 

v roku 2018, v roku 2020 VVS vyplatenie neschválila.  

Do registračného systému je zaregistrovaných už veľa obcí, ale bude prebiehať výber, pričom KA 

radšej presadí menšie obce a bude brať ohľad aj na poradie, dátum registrácie. Obec Stebník je                

na 134. mieste.  

V prípade, ak sa poslanci OZ rozhodnú do toho ísť, VVS, a.s. pripraví potrebné uznesenia a obec 

sa stane akcionárom vo VVS, aj v nových vznikajúcich organizáciách. Kúpa dlhopisov by 

prebehla na základe podpísania zmluvy oboma stranami. Najvyšší možný počet akcií na zámenu 

je 2203. Z programu sa dá kedykoľvek odhlásiť, potom by obec musela vrátiť akcie. 

 

Poslanec Kučečka sa opýtal, kto má prísť opraviť studňu, vodný zdroj na súkromnom pozemku, 

ak nastane porucha. Pán Smorada mu odpovedal, že pokiaľ to nie je vo vlastníctve obce, je to na 

majiteľovi, či majiteľoch pozemku alebo po dohode s obcou. Tiež dodal, že opravy či údržby 

vodovodov nesúvisia s týmto programom a zamestnanci VVS sú povinní prísť poruchu opraviť. 

 

Po krátkej diskusii sa všetci zhodli, že sa do toho obec Stebník skúsi zapojiť, aby sa pripravili 

potrebné uznesenia a mohli si ich preštudovať a až tak sa definitívne rozhodnúť. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie podané informácie o dlhopisovom programe 

od zástupcov Klubu akcionárov VVS, Košice. 
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K bodu 6: 

 

Zmluva o poskytnutí dotácie Program obnovy dediny 2023  

 

Starosta obce oboznámil poslancov so zmluvou so Slovenskou agentúrou životného prostredia. 

Týka sa projektu ,,Arboristické práce na verejnej zeleni obce Stebník“ so spoluúčasťou obce 

v sume 233,50 €, teda 5%. Celková výška dotácie je 4 435,50 € a je poskytnutá 

z Environmentálneho fondu v rámci Programu obnovy dediny.  

Odborné ošetrenie vybraných stromov v obci Stebník zabezpečí Ing. Stanislav Germuška, ktorý to 

príde vykonať dňa 24.10.2023. Práce sa vykonajú na vojnovom cintoríne, v areáli materskej školy 

a popri potoku. Zmluva sa podpíše priamo v Banskej Bystrici. 

 

Hlasovanie: 
Za:           4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva  schválili zmluvu o poskytnutí dotácie Program obnovy dediny 

2023 na projekt  ,,Arboristické práce na verejnej zeleni v obci Stebník“ s 5% spoluúčasťou obce. 

 

K bodu 7: 

 

Výročná správa obce za rok 2022 
 

Výročnú správu obce za rok 2022 vypracoval starosta obce a vopred ju poslal poslancom                          

na prečítanie. Poslankyňa Hrubiznová sa informovala ohľadom predaja budovy požiarnej 

zbrojnice, konkrétne na sumu, za akú sa predala, keďže videla nesúlad s textom vo výročnej 

správe. Starosta obce odpovedal, že budova sa predala na základe verejnej súťaže za 5 150 € a tiež 

sa predal pozemok pod budovou. Text v správe sa na základe tohto postrehu opraví a potom sa 

zverejní na webovom sídle obce.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie výročnú správu obce Stebník za rok 2022. 

 

K bodu 8:  

 

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky  

 

Starosta obce poprosil hlavnú kontrolórku obce, Mgr. Máriu Mihalíkovú, aby stručne informovala 

o obsahu Správy o vykonaní kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami za I. polrok 2023. 

Vyslovila, že už aj stav na municipálnom účte je vyrovnaný. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie Správu o vykonaní kontroly hospodárenia 

s finančnými prostriedkami za 1. polrok 2023.  

 

K bodu 9: 

 

Žiadosť o dotáciu z EF – Kanalizácia a ČOV 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s novou výzvou č. B-1/2024 v oblasti: Ochrana a využívanie 

vôd (B). Termín podania žiadosti je do 13.11.2023 a spoluúčasť obce je znížená na 1% pre obce 

do 2 000 obyvateľov, teda maximálna spoluúčasť by bola do 30 000 €.  
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Nakoľko je spolupráca a zmluva s firmou Schott s.r.o., Bardejovská Nová Ves, zrušená a projekt 

stále platný, obec sa môže zapojiť do tejto výzvy. Zameralo by sa na dobudovanie stokovej siete 

a ČOV.  

Zrealizuje sa stretnutie s rozpočtárom. Orientačná cena 400,- €. Stavebné povolenie je ešte stále 

platné. Je potrebné vypracovať žiadosť a zaslať ju do e-grantu po jeho spustení. 

Pán starosta doplnil, že ,,nová ulica“ má samostatné stavebné povolenie. 

 

Hlasovanie: 

Za:            4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu                

na projekt ,, Kanalizácia a ČOV“ s povinnou spoluúčasťou 1% a nákladmi spojenými s prípravou 

žiadosti. 

 

K bodu 10: 

 

Žiadosť o dotáciu z EF – Zvyšovanie energetickej účinnosti AB 

 

Starosta obce oboznámil poslancov aj s druhou žiadosťou o dotáciu z Environmentálneho fondu, 

a to na projekt ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti AB.“ Tiež tu platí 1% spoluúčasť obce a termín 

podania žiadosti je do 11.12.2023. Maximálna výška žiadanej dotácie je do 500 000 €. V rámci 

činnosti L1 je možné realizovať zateplenie obvodových stien a plášťa budovy, výmenu okien 

a dverí, zateplenie najvyššieho a najnižšieho podlažia. Z podaktivít sa môže zrealizovať napr. 

modernizácia zdroja tepla, rekuperácia, výmena svietidiel či exteriérové úpravy ako výsadba 

stromov v okolí budovy, realizácia priepustných povrchov (položenie zatrávňovacích panelov).  

Projektant, pán Cebuľák, už bol osobne na obecnom úrade pozrieť a posúdiť stav priestorov, aby 

mohol vykonať prípadné zmeny v projekte. Aktualizácia projektu by stála od 2000 do 4000 €. 

Pravdepodobne, dôjde aj k zmene názvu z administratívna budova na budova obecného úradu.  

Projektová dokumentácia bude preplatená do výšky 5% oprávnených nákladov. Vypracovanie 

tepelno-technického posudku vykoná pani Gulová za približne 700 €. 

 

Hlasovanie: 

Za:            4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu na 

projekt ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti AB“ s povinnou spoluúčasťou 1% a nákladmi 

spojenými s prípravou žiadosti. 

 

K bodu 11: 

 

Darčekové poukážky pre seniorov 

 

Pri príležitosti mesiaca úcty k starším, aj tento rok sa pripravia darčekové poukážky pre seniorov 

v obci. Tie môžu využiť na nákup potravín v pojazdnej predajni pána Juríčka.  

Výdavky na poukážky sú zarátané aj v rozpočte obce. Výška sumy na darčekovej poukážke                      

pre seniorov (60 a viac rokov) je 12 €, počet takýchto osôb je 94.  

Poukážky v hodnote 30 € sú určené pre štyroch jubilantov, ktorí sa v roku 2023 dožili alebo dožijú 

80, 85 a 90 rokov. Spolu to vyjde na 1248,00 €. 
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Hlasovanie: 

Za:            4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili: 

- Darčekové poukážky na nákup u pána Juríčka pri príležitosti mesiaca úcty k starším v sume    

  12 € pre občanov a seniorov, ktorí v roku 2023 dovŕšili alebo dovŕšia 60 rokov a viac.  

- Darčekové poukážky na nákup u pána Juríčka v sume 30 € pre občanov, ktorí v roku 2023  

  dovŕšili alebo dovŕšia 80, 85 a 90 rokov. 

 

K bodu 12: 

 

Použitie rezervného fondu 

 

Starosta obce oboznámil poslancov o použití financií z rezervného fondu. Zrekonštruoval sa           

za nich chodník v okolí domu smútku, ktorý je už hotový. Práce zrealizoval pán Martin Miškanin 

so svojimi pracovníkmi. Oslovené boli 4 firmy, ale prihlásil sa iba spomínaný pán Miškanin.  

Celková suma na faktúre je 9 258, 15 €, z toho demontáž a práca vyšlo na 5 396,75 € bez DPH. 

 

Zostatok na rezervnom fondu z minulého roku je 9 198,05 €. 

 

* Počas prejednávania tohto bodu poslanec Kučečka odišiel na pár minút zo sály, prítomní ostali   

   3 poslanci, teda stále sú uznášania schopní. 

 

Z rezervného fondu sa na rekonštrukciu schodiska pri dome smútku vyčerpalo 9 198,05 €. 

Stavebný odpad sa odviezol do Zborova na skládku ku Kloknerovi.  

 

 

Za:           3       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili použitie rezervného fondu na úhradu projektu 

,,Rekonštrukcia v okolí Domu smútku“ vo výške 9 198,05 €. 

 

 

K bodu 13: 

 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2023 

 

Starosta obce vypracoval ďalšie rozpočtové opatrenie, hlavne z dôvodu, aby sa mohli uhradiť 

platby za plyn za budovy MŠ + ŠJ, HZ a OÚ. Celková presunutá suma na položky, kde chýbali 

financie, je 9 837 €. 

 

* Príchod poslanca pána Kučečku.  

 

Zálohové platby za plyn boli v sume 13 300 €, ale v rozpočte bolo naplánovaných len 4 400 €. 

V skratke sa ešte informovalo o niektorých presunoch a prešlo sa k hlasovaniu. 
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Hlasovanie: 

Za:            4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 

 

 

K bodu 14: 

 

Informácie starostu obce 

 

 Nová učiteľka v materskej škole, Mgr. Natália Billá, bola prijatá v septembri. Boli určené 

vyššie platy pre zamestnancov škôl, pre pedagogických o 12 %, pre nepedagogických o 10 %. 

Týmto sa zvýšia aj výplaty a výdavky z rozpočtu obce. 

 

 Letné kino – dňa 31.8.2023 sa premietal v sále KD film, zabezpečené bolo aj občerstvenie. 

Náklady hradila z projektu MAS Horná Topľa. 

 

 Výsluch ohľadom skládky odpadu – dňa 21.9.2023 bol starosta obce na výsluch na polícii 

v Bardejove, kde podal potrebné informácie ohľadom nelegálnej skládky odpadu. Má 

prebehnúť ešte jedna obhliadka a následne odstránenie odpadu pôjde na náklady obce, keďže 

páchateľ je neznámy. 

 

 Žiadosť o zaradenie DHZ O do kategórie ,,B“ – bola zaslaná 

 

 Webinár EF – Zvyšovanie energetickej účinnosti – prezentácia o nových výzvach, 

oprávnených a neoprávnených nákladoch a diskusii prihlásených účastníkov, ktorú si vypočul 

aj starosta obce dňa 19.10.2023. 

 

 Nedoplatok za vodu v hasičskej zbrojnici je 329 €/168 m3, čo je spôsobené pretekajúcou vodou 

na záchode. 
  

 Dotácia obciam na krytie výdavkov súvisiacich s negatívnymi dôsledkami inflácie v roku 2023 

– príde vo výške 2 847,66 € do 21 dní. Je poskytnutá z Ministerstva financií SR a dá sa použiť 

na bežné výdavky do 31.12.2023, teda nie je účelovo viazaná. K tomuto rozhodnutiu prispeli 

aj rokovania so ZMOS-om a ich vzájomnej dohode. 

 

 VSE, a.s., Košice, pošlú opravné faktúry za obdobie január až apríl 2023, t.z. obci sa vrátia 

peniaze za poplatky za elektrickú energiu, konkrétne za verejné osvetlenie. 

 

 Stretnutie s Milanom Škorupom z IDS Východ sa bude konať dňa 20.10.2023 a stretnú sa                

na ňom pozvaní starostovia. Okrem iného sa bude debatovať aj o aktualizácii, zmene, názvov 

autobusových zastávok. Dolná autobusová zastávka ostane nazvaná ako Stebník, OcÚ, tá 

horná sa zmení pravdepodobne na Stebník, horná lávka. 

 

 Vyúčtovanie projektu ,,Vybavenie kuchyne v kultúrnom dome“ z dotácie od PSK – príspevok 

od PSK bol vo výške 4 700 € a z vlastných zdrojov sa použilo 1 126, 02 €.  
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 Starosta obce informoval o aktuálnom stave financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

Aktuálne sú neuhradené 2 faktúry, a to od SPP v sume 1 233 € a od VVS v sume 481,13 €. Tie 

sa uhradia keď prídu na účet peniaze z Finančného riaditeľstva ako podielové dane.  

 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch 

a v pokladni.  

 

K bodu 15: 

 

Rôzne 

 

 Podpora obce – po vzniknutom zemetrasení, ktoré postihlo dňa 9.10.2023 mnohé obce                  

na východom Slovensku. ZMOS založil transparentný účet. 

 

 Žiadosť o dotáciu od Gréckokatolíckej cirkvi, farnosť Chmeľová – bola prijatá dňa 17.8.2023 

vo výške 2 000 €. Rekonštrukčné práce pred cerkvou boli nákladnejšie a sú nateraz dokončené. 

Starosta obce si vyžiadal pokladničné bločky a faktúry, ktoré mu boli odovzdané až 17.10.2023. 

Starosta navrhol prispieť sumou 500 € na náklady spojené s kamenivom. Po dlhšej diskusii 

nakoniec poslanci s týmto rozhodnutím súhlasili. Poslanec Kučečka žiadal zaznamenať do 

uznesenia, že neprebehlo hlasovanie o tejto žiadosti, ani o žiadanej sume. Odôvodnením je, že 

žiadosť bola podaná po termíne, nespĺňala formálne náležitosti a bolo žiadané na veci, na ktoré 

obec nemôže prispieť. 

 

 VZN o odpadoch – bude potrebné ho aktualizovať, možno zvýšiť aj poplatky za zber KO. 

Poslanec Kučečka, navrhol diskutovať o vyššom poplatku pre chatárov, napriek tomu, že 

smetné nádoby nevykladajú pravidelne.  Starosta obce dodal, že zazmluvnených máme 130 

nádob, v priemere sa mesačne vyprázdni okolo 110 nádob. Tiež potvrdil, že nálepkový systém 

má zmysel, aj keď ešte spravodlivejší by bol množstevný zber. Ten však nebude prebiehať, 

kým sa do áut na zber smetí nenamontujú váhy, ktoré spoločnosť FÚRA, s.r.o. pravdepodobne 

tak skoro nezavedie. Starosta obce predpokladá ďalšie zvyšovanie poplatkov od tejto 

spoločnosti v novom roku.  

 

 VZN o poplatkoch v MŠ – podaný návrh na zvýšenie mesačného školného v MŠ Stebník. 

Aktuálne sa za dieťa platí 5 €, za predškolákov rodičia neplatia. Po vzájomnej dohode sa 

rozhodlo, že sa poplatok zvýši na 10 € mesačne. To bude potrebné upraviť aj vo VZN 

o príspevkoch v školských zariadeniach č. 2/2022. 

 

 Verejné osvetlenie – starosta obce opätovne hovoril o potrebe vykonať modernizáciu, teda 

vymeniť aktuálne svetlá za nové LED svietidlá, pričom by sa znížila spotreba a tiež poplatky 

za elektrickú energiu. V obci je 45 svietidiel, z toho len 7 sú už LED a nebolo by zlé to 

zjednotiť. Odhadovaná suma, po prijatí cenových ponúk od oslovených firiem, je 7 000 €. 

Financie by sa použili z municipálneho účtu a postupne by sa naň opätovne splácalo.  

 

 Poslanec Kučečka sa ešte informoval, ako je to so zazmluvnením ceny za elektrickú energiu, 

starostu obce mu odpovedal, že ešte niekoľko mesiacov áno, ale musí sa pozrieť na presný 

termín.  

 

 Plechová garáž a kotvenie – už sú objednané, čaká sa na dovoz. Bude sa montovať na ploche 

pred budovou hasičskej zbrojnice. Bola zakúpená za peniaze získané z predaja starej požiarnej 

zbrojnice tak, ako to bolo schválené. 
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 Rekonštrukcia lávky pre peších – je hotová, nepodlieha kolaudácii. Poslankyňa Hrubiznová sa 

opýtala na celkové náklady spojené s rekonštrukciou lávok. Zároveň hlavná kontrolórka 

pripomenula, že je potrené ju zaevidovať do majetku obce Stebník. 

 

 Starosta obce ešte dodal, že sa ho niektorí občania pýtali, kde môžu vyviezť trávu a lístie, ak 

toho majú veľa a ich kompostéry sú už naplnené. Je možnosť to vyviesť aj na hnojisko 

v Chmeľovej, keďže je ústna dohoda s predsedom PD Magura Zborov a sú o tom informovaní. 

 

 Školský obvod – po zmene zákona sa menili aj školské obvody a aktuálne platí, že škola patrí 

pod spádovú obec (školu), čo je pre obec Stebník obec Zborov. Ešte v roku 2020 zaslalo mesto 

Bardejov obciam výpovede zmlúv, preto za detí zo Stebníka, ktoré navštevujú niektorú ZŠ 

v Bardejove, nedostanú príspevky na cestovné. Základná škola v Stebníku nie je v prevádzke 

od 7/2012. To znamená, že sa bude musieť aktualizovať aj VZN o školských obvodoch č. 

13/2016. 

 

 

K bodu 16: 

 

Návrh na uznesenie 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

 

1) Program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

2) Zmluvu o poskytnutí dotácie z Programu obnovy dediny 2023 na projekt  ,,Arboristické   

práce v teréne“ s 5% spoluúčasťou obce. Zmluvu o poskytnutí dotácie od Prešovského 

samosprávneho kraja na projekt ,,Vybavenie kuchyne v kultúrnom dome“. 

3) - Žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu na projekt ,, Kanalizácia a ČOV“ 

s povinnou spoluúčasťou 1% a nákladmi spojenými s prípravou žiadosti. 

4) Žiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu na projekt ,,Zvyšovanie energetickej 

účinnosti AB“ s povinnou spoluúčasťou 1% a nákladmi spojenými s prípravou žiadosti. 

5) - Darčekové poukážky na nákup u pána Juríčka pri príležitosti mesiaca úcty k starším    

   v sume 12 € pre občanov a seniorov, ktorí v roku 2023 dovŕšili alebo dovŕšia 60 rokov    

   a viac.  

- Darčekové poukážky na nákup u pána Juríčka v sume 30 € pre občanov, ktorí v roku 2023  

  dovŕšili alebo dovŕšia 80, 85 a 90 rokov. 

6) Použitie rezervného fondu na úhradu projektu ,,Rekonštrukcia v okolí Domu smútku“              

vo výške 9 198,05 €. 

7) Rozpočtové opatrenie č. 2/2023. 
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BERIE NA VEDOMIE: 

 

1)  Správu o kontrole plnenia uznesení č. 42/2023 – č. 46/2023 z predchádzajúceho obecného    

     zastupiteľstva konaného dňa 19.5.2023. 

2) Podané informácie o dlhopisovom programe od zástupcov Klubu akcionárov VVS, Košice. 

3) Výročnú správu obce Stebník za rok 2022 

4) Správu o vykonaní kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami za 1. polrok 2023.  

5)  Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

 

BOLO INFORMOVANÉ: 

 

1) O žiadosti o dotáciu od Gréckokatolíckej cirkvi, farnosť Chmeľová, vo výške 2 000 €, ktorá 

nebude podporená z dôvodu, že bola podaná po stanovenom termíne, nespĺňala formálne 

náležitosti a bola podaná na veci, na ktoré obec nemôže prispieť.  

- Poslanci OZ nehlasovali o tejto žiadosti o dotáciu, ani o výške dotácie, finančnej podpory.    

 

K bodu 17: 

 

Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom a občanom za účasť na 7. riadnom zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, zaželal dobrú noc a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

V Stebníku, 19.10.2023 

 

 

Zapísala: 

 

- Mgr. Martina Bukovská  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

- Milena Hrubiznová 

 

- Mgr. Kristína Sendeková 

 

 

 

                                                                                                ......................................................                        

                                                                                                      Slavomír Mlynár 
                                                                                                             starosta obce Stebník 


